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Gemeenteraads 
verkiezingen         
maart 2026 
 
In maart 2026 zullen de 

gemeenteraadsverkiezingen weer 

plaatsvinden. SP Veldhoven wil hier 

graag aan mee doen. Hier zitten 

natuurlijk wel wat eisen aan vanuit 

de Landelijke SP. 

 

Een van de eisen is dat we een klein 

en krachtig bestuur hebben. 

Gelukkig hebben we dat, maar een 

extra persoon zou wel heel fijn zijn. 

Een tweede is dat we een goede 

kadergroep hebben, die met elkaar 

van alles bespreken, maar ook een 

actie traject op kunnen zetten. Dit is 

altijd onder begeleiding van iemand 

van het bestuur. Eigen inbreng van 

acties is altijd prima! 

Een derde voorwaarde is dat we 

scholing aanbieden. Dit hebben we 

in het verleden wel eens 

aangeboden, maar helaas weinig tot 

geen reacties. Hier gaan we dus 

nieuw leven in blazen op korte 

termijn. Houdt je mailbox dus in de 

gaten! 

Om aan al deze voorwaarden te 

voldoen, zou het fijn zijn als je een 

keer een bijeenkomst, ALV of 

scholing zou willen bijwonen. 

 

 

Deze week beslist het partijbestuur 

of we hier aan mee mogen doen. 

Als we mee mogen doen, gaan we 

actief op zoek naar kandidaten voor 

op de lijst. Mocht je je nou 

geroepen voelen om de SP in de 

raad te vertegenwoordigen of je 

hebt hier vragen over, laat het 

weten! 

We komen hier zo snel mogelijk op 

terug, we laten dan meteen weten 

of we mee mogen doen. 

We zijn het Veldhoven eigenlijk 

verplicht om mee te doen aan de 

verkiezingen. We hebben in 

Veldhoven namelijk heel veel 

sympathisanten die waarschijnlijk 

ook op ons zullen stemmen 

Kadergroep  

De derde kadergroep avond hebben 

we gesproken over de zorg. Welke 

problemen spelen er lokaal en 

nationaal. We hebben een hele 

mooie discussie gehad en we zijn tot 

de conclusie gekomen dat het 

Nationaal Zorgfonds de oplossing 

gaat zijn om de zorg weer 

betaalbaar te krijgen, meer 

personeel en betere lonen en 

voorwaarden.  

En wat schetst onze verbazing, nog 

geen twee weken later komt er 

vanuit landelijk weer het Nationaal 

Zorgfonds naar voren. Een betere 

timing kon er niet zijn. 

De volgende kaderavond zal op 

woensdag 11 december zijn. 

 

 

We gaan het die avond niet perse 

over politiek hebben, maar we gaan 

spelletjes doen.  

 

Dit kan van alles zijn, namelijk 

kaarten, bordspelen en misschien 

zijn er nog wel andere leuke 

spelletjes te bedenken. 

We weten nog niet precies wat de 

locatie zal zijn, dus hou ook hier 

voor je mail in de gaten! We hopen 

in ieder geval dat je komt. Dit is 

natuurlijk ook weer belangrijk om 

mee te mogen doen aan de 

gemeenteraadsverkiezingen in 

maart 2026 

Zorgbuurthuis 

We hebben in oktober een gesprek 

gehad met een aantal mensen die 

als vrijwilliger mee willen gaan 

helpen om het zorgbuurthuis te 

realiseren. 

Er zou ook een gesprek volgen met 

de zorgaanbieder en de beheerders 

van de locatie. Helaas heeft dit niet 

plaatsgevonden.  

 



 

 

We gaan binnenkort hopelijk in 

gesprek met de wethouder die over 

zorg gaat. Ook wordt er nog een 

gesprek gepland met de 

zorgaanbieder.  

We willen in kaart gaan brengen hoe 

de locatie er uit zou moeten gaan 

zien. Welke voorzieningen zijn er 

nodig en hoeveel ruimtes hebben 

we samen allemaal nodig.  

We hopen dus binnenkort de boel 

weer vlot te trekken. 

 

 
 
 
Verkeersoverlast 
Hertgang/Dom 
 

De gemeente is met een plan 
gekomen om de verkeersveiligheid 
te vergroten. De werkgroep is 
hiermee aan de slag en zal (hopelijk) 
binnenkort met een reactie komen. 
Er lijkt dus nu eindeijk schot in de 
zaak te komen. Een aantal leden van 
de kadergroep is met bewoners een 
actiegroep gestart om dit voor 
elkaar te krijgen. Ze hebben hier al 
heel hard voor gewerkt en de 
gemeente onder druk gezet om de 
juiste informatie boven tafel te 
krijgen. En dat is ze dus gelukt! Een 
mooie prestatie van deze 
actiegroep! 
 

 
 

Nieuwe regering is al 
weer een paar manden 
onderweg 
 
Maar hoe! Wat een kleuterklas staat 
er daar. Er is geen respect meer 
naar elkaat toe, moties worden niet 
uitgevoerd. Zoals de aangenomen 
motie van de SP dat de minister er 
alle aan moet doen om het 
ziekenhuis in Heerlen open te 
houden. Zelfs dat lukt niet. 
Dan de soap rond de noodwet voor 
de asielcrisis, het was al bijna een 
kabinetscrisis. 
Het is dus dikke ellende. 
Wat kunnen wij doen? Zorgen dat 
alle afdelingen groeien, dat we 
mensen motiveren om lid te worden 
van de SP. Maar ook dat we de 
straat op gaan, lokaal en nationaal. 
En mocht dit kabinet dan eerder 
vallen, dan moeten we er voor 
zorgen dat we winnen met de 
nieuwe verkiezingen, zodat we 
eindelijk in de coalitite komen en 
onze ideeen ook echt kunnen gaan 
uitvoeren! Laten we Jimmy steunen, 
hij doet het supergoed, maar kan 
niet zonder de steun vanuit de 
afdelingen. 
 
Help je mee?  
 
Dat kan op allerlei manieren: wordt 
actief, dat hoeft niet veel tijd te 
kosten, namelijk nog geen uur in de 
week.  Ga een keer mee, ga een 
keer naar een kaderavond. En wat 
eigelijk nog belangrijker is, kom een 
keer naar een ALV, daar kan jij je 
stem echt laten horen!Een andere 
manier is je familie, kennissen en 
vrienden motiveren. Het kan met 
een grote SP! 

 
Witven/Magisterstraat  
 
Twee successen! 
Bewoners van de Magisterstraat 
hebben begin dit jaar onze hulp in 
geschakeld, omdat hun huizen 
waarschijnlijk gesloopt gaan 
worden. We hebben ze voorzien van 
adviezen. En de vraag gesteld of ze 
gingen voor behoud van de 

woningen of dat er een goede 
verhuisregeling uit wilden halen. Ze 
hebben hier over nagedacht en 
hebben gekozen voor een goede 
regeling. Het is gelukt om het 
onderste uit de kan te halen. Ze 
krijgen bij verhuizing een mooie 
vergoeding en betere voorwaarden. 
Dit is een mooi succes! 
 
Het tweede succes  is het Witven. 
Heel kort, de camping is verkocht 
aan een grote organisatie. Ze 
hebben aan de bewoners 
aangegeven dat ze daar moesten 
vertrekken, zonder regeling en 
zonder overleg. Er werden allerlei 
werkzaamheden opgestart, ook dit 
zonder overleg of vergunning. Hier 
heeft de SP een stokje voor 
gestoken. De bewoners hebben een 
commissie opgericht en hebben met 
succes het verplicht vertrekken van 
de baan gekregen. Iedereen mag er 
blijven wonen en het vertrek zal dus 
natuurlijk zijn en uit eigen beweging 
plaats vinden.  
 

 
 

 
Tribune 
De Tribune zal vanaf nu maar 4x per 
jaar verschijnen. Dit is vanuit 
landelijk een kostenbesparing. Ook 
willen ze dat de bezorger met u in 
gesprek gaat. Maar we laten de 
bezorger hierin vrij of ze dat wel of 
niet willen doen. Dit zal 2x per jaar 
zijn. De andere twee keer krijgt u de 
Tribune via de post. Dit is wat er 
voor nu bekend is. Het zou ook 
zomaar weer kunnen wijzigen. 

 
Ideeën? 
 
Heeft u ideeën of tips voor ons? 
Laat het ons weten. 
Zou u graag een keer in gesprek met 
ons willen?  
Laat het ons weten 



 

 

Kent u mensen die bij de SP passen, 
maar nog geen lid zijn? 
Laat het ons weten! 

 
Wij zijn bereikbaar op: 
sp.secretarisveldhoven@gmail.com  

veldhoven@sp.nl 
Telefoon: 06-57682029/06-
23417764 
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